
From: "piotr dmochowski" <p.dmochowski@noos.fr>
To: "Judyta Szlendak" <judytaszlendak@wp.pl>

Date: 2014-04-03 14:44:12
Subject: RE: petycja

Droga pani,
 
Sadze ze trzeba bedzie wydrukowac petycje i przeslac ja listem poleconym do adresatow. Nie ma co czekac dalej. W 
liscie ktory bedzie towarzyszyl przesylce trzeba zaznaczyc ze sprawa nie moze byc odeslana do rozpatrzenia przez 
dyrektora od kultury Janowskieg, bo ten wlasnie sprzeciwia sie stalej wystawie I odmawia pieniedzy. Jednoczesnie 
mozna wyslac kopie petycji do kilku mediow, by wiedzieli ze  miala miejsce I ze zebrala 3500 podpisow.
Powtarzam, wszystkie koszta pokrywam (kilkukrotne wydrukowanie petycji oraz koszty przesylek poczotwych itd).
Ja taki list towarzyszacy napisze, gdy petycja bdzie juz wydrukowana.
 
Pozdrawiam Pania serdecznie, co z plytkam z pracami pana Szymona ktore chcialbym pokazac w tutejszych domach 
aukcyjnych?
 
Piotr Dmochowski
 
De : Judyta Szlendak [mailto:judytaszlendak@wp.pl] 
Envoyé : mercredi 2 avril 2014 10:55
À : piotr dmochowski
Objet : Re: petycja
 
Drogi Panie 
 
Dzis rozmawiałam z Maćkiem Mazurem z tvn i wydawcy powiedzieli ze  " narazie raczej nie" zrealizują tego tematu. 
Musiałabym miec jakies znajomosci których nie mam zeby sie chociaż dowiedzieć dlaczego. Jeszcze dzis zamierzam 
koło 16 Dzwonic do Pani z programu dzien dobry tvn ktora wstępnie była zainteresowana. zobacze czy wydawcy tego 
programu sie zgodzili i postaram sie wtedy ustawić nagranie pod Państwa przyjazd. Jesli to sie nie uda to juz nie wiem 
co zrobic.... Ws wystawy w sejmie milczą. Jerzy Szubielski o którym wspominalam kiedys w mailu to marszand artystki 
Hanny Dabkowskiej Skriabin. Czy to cos Panu mowi? 
Pozdrawiam serdecznie
Judyta 

Wysłane z iPhone'a

Dnia 29 mar 2014 o godz. 20:42 "piotr dmochowski" <p.dmochowski@noos.fr> napisał(a):

Droga Pani,
 
Chetnie poszukam w Paryzu czy udalo by sie zainteresowac jakis dom aukcyjny. Musicie tylko mi  wyslac 
CD z najbardzej reprezentacyjnymi pracami pana Szymona w trzech lub czterech egzemplarzach, bym 
mogl je pokazac  na prawo i lewo.
 
Jak mysli Pani przeskoczyc z trzech i pol tysiaca na 10 tysiecy podpisow ? Dobrze by bylo zebym byl w 
Warszawie gdy bedziemy przekazywac petycje. Ale wtedy przydalo by sie by byla jakas kamera 
telwizyjna ktora by to sfilmowala. Czy sadzi Pani ze udalo by sie Pani to zoraganizowac?
 
Pozdrawiam serdecznie I klaniam sie
 
Piotr Dmochowski
 
De : Judyta Szlendak [mailto:judytaszlendak@wp.pl] 
Envoyé : samedi 29 mars 2014 19:31
À : piotr dmochowski
Objet : Re: petycja
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Drodzy Państwo
 
Żadnych kosztów wielkich nie poniosę z powodu drukowania. Prosze sie nie martwić tym:) Ja to 
wydrukuję w środę bo do wtedy jest możliwość weryfikowania maili z petycji. Taka wiadomość dostałam 
od zespołu strony petycje.pl
 
Następnie zacznę dodatkowo zbierać podpisy juz takie długopisem u nas w restauracjach :) Moze 
uzbieramy z 10 tysięcy? Zeby nadać moc prawna tej petycji należy zanieść ja do prezydenta m. st. 
Warszawy i Ministra Kultury i wtedy maja 30 dni na odpowiedz. Cały czas czekam na info od wydawców z 
programy ddtvn uwaga i Maćka Mazura. Chciałabym to przekazanie podpisów zrobic medialnie. Moze 
uda sie w maju jak juz będziecie Państwo w Warszawie?Jesli beda chcieli wczesniej to cos wymyślimy. 
Chciałabym powiedzieć ze odezwalo sie do mnie w sprawie Beksinskiego kilka osob. W maju chciałabym 
zeby spotkał sie Pan z dwójka ludzi którzy mają konkretne propozycje.  Doskonale wiedzą ze zalezy Panu 
na bezpieczeństwie dla kolekcji oraz o tym jakie stawia Pan warunki. 
Niestety Galeria Continnum z Niemczech napisała Szymonowi ze nie chcą juz dalej współpracować bo 
jest artystą njedojrzalym... a to klops. nie martwimy sie wcale bo w listopadzie wystawa w zatoce sztuki 
w Sopocie a poza tym chętni są do kupowania raz na jakis czas. Szymona obrazy pojawiły sie w ofercie 
jednego z poważniejszych funduszy inwestycyjnych i niezle sie sprzedają:) Dodatkiwo zainteresowała sie 
nim jedna galeria w Warszawie wiec zobaczymy. Drogi Panie? Czy jest szansa na wstawienie obrazu 
Szymona w Paryżu na jakas aukcje sztuki współczesnej?Nie śmiem marzyć o galerii ale aukcje sa chyba 
popularne? Sa takie organizowane w Paryżu? 
 
Pozdrawiam i ściskam
Judyta
Wysłane z iPhone'a

Dnia 29 mar 2014 o godz. 11:24 "piotr dmochowski" <p.dmochowski@noos.fr> napisał(a):

Droga Pani,
 
Petycja juz nie przyjmuje nowych podpisow. Co teraz ? Jesli miala by Pani miec jakies koszta 
w zwiazku z wydrukowaniem petycji to oczywiscie ja je pokrywam.
 
Pozdrawaim serdecznie i klaniam sie
 
Piotr Dmochowski
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